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Kérdés

Tisztelt Elnök Asszony!

"Mit tesz Ön az esélykülönbségek mérséklésére?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Hiller István oktatási és kulturális miniszterhez . A kérdésre
írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

Gyurcsány Ferenc évértékelő beszédében többek közt a következőket mondta : „Arról szól,
hogy szembenézzünk azzal a problémával, hogy ma majd' minden harmadik gyermek nehéz
sorsú, szegény családba születik . Ráadásul tudjuk, hogy ma az oktatási rendszerünk nem
segíti azt, hogy valaki kitörjön ebből a szegénységből, hanem bizony mindenki kicsikét
továbbviszi a maga sorsát, amit otthonról hoz . Igen, a vizsgálatok azt mutatják, hogy a
magyar iskolarendszer nem csökkenti, hanem növeli az otthonról hozott különbségeket ."

Tisztelt Miniszter Úr!

Tételesen milyen kormányzati ígéretek vonatkoztak az előző kormányzati ciklusban az iskolai
esélykülönbségek csökkentésére, és milyen eredményt értek el ezek? Kérem, tájékoztasson,
hogy mely programok, melyik tanévtől, mekkora ráfordítással, hány gyermek részvételével
folytak?

Mely programok folytatódnak ezek közül változatlan feltételek mellett 2006/2007-ben és
2007/2008-ban és hány gyermek részvételével?

E programok közül melyeknek van teljes kidolgozott pedagógiai rendszere (program,
tankönyv, taneszköz stb .)?

Milyen eredményeket hoztak eddig ezek a programok? Mérték-e és ha igen, milyen módon?

Milyen programokat kíván indítani, mely tanévben, ehhez mikor áll rendelkezésre kidolgozott
pedagógiai rendszer, ezeket kik fogják kidolgozni, és megközelítőleg mekkora forrást kíván
ehhez az elkövetkező tanévekben hozzárendelni?



Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2007 . február 26 .

Tóth Ferenc
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